
ALYTAUS REGIONO PLĖTROS TARYBOS 

KOLEGIJOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

 

2024 m. balandžio 29 d. Nr. KP-3  

Alytus 

 

Posėdis įvyko 2024 m. balandžio 24 d. 9.00-11.00 val. nuotoliniu būdu per konferencijų platformą 

„Microsoft Teams“1.  

Posėdžio pirmininkas – Nerijus Cesiulis, Alytaus miesto savivaldybės meras, Alytaus regiono plėtros 

tarybos (toliau – Taryba) kolegijos pirmininkas. 

Posėdžio sekretorė – Justina Sukarevičienė, Tarybos administracijos vyriausioji specialistė.  

 

Posėdyje dalyvavo 10 iš 10 Tarybos kolegijos (toliau – Kolegija) narių (kvorumas yra): 

1. Nerijus Cesiulis, Alytaus miesto savivaldybės meras (Tarybos kolegijos pirmininkas); 

2. Violeta Grigorienė, Druskininkų savivaldybės tarybos narė; 

3. Jūratė Juodzevičienė, Lazdijų rajono savivaldybės tarybos narė; 

4. Algis Kašėta, Varėnos rajono savivaldybės meras; 

5. Ričardas Malinauskas, Druskininkų savivaldybės meras; 

6. Ausma Miškinienė, Lazdijų rajono savivaldybės merė; 

7. Giedrius Samulevičius, Varėnos rajono savivaldybės tarybos narys; 

8. Mindaugas Šima, Alytaus miesto savivaldybės tarybos narys; 

9. Justas Truncė, Alytaus rajono savivaldybės tarybos narys; 

10. Rasa Vitkauskienė, Alytaus rajono savivaldybės merė. 

 

Kiti posėdžio dalyviai: pridedama „Microsoft Teams“ dalyvių suvestinė. 

 

Posėdis sušauktas Kolegijos pirmininko N. Cesiulio sprendimu. Kolegijos posėdžio darbotvarkės 

projektas ir posėdžio medžiaga Kolegijos nariams išsiųsta jų asmeniniais elektroninio pašto adresais2. 

Posėdžio pirmininkas pranešė, kad Kolegijos posėdis yra teisėtas, jame dalyvauja visi Kolegijos nariai3, 

paklausė ar Kolegijos nariai turi pasiūlymų dėl darbotvarkės projekto. Kolegijos nariai pasiūlymų nepateikė, 

darbotvarkės projektas patvirtintas vienbalsiai. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. ESO veiklos rezultatų ir artimiausių veiklos planų pristatymas; 

2. Dėl Energetikos bendrijų finansavimo lengvatinių paskolų; 

3. Dėl vieningo elektroninio bilieto ir keleivių informavimo sistemos Alytaus regiono savivaldybėse; 

4. Dėl planuojamų rūšiuojamų atliekų surinkimo skatinimo projekto veiklų iki 2029 m; 

5. Dėl 2014-2020 m. Alytaus regiono plėtros plano ataskaitos už 2023 m; 

6. Dėl Alytaus regiono 2014–2020 m. plėtros plano pakeitimo; 

7. Dėl partnerių grupės sudėties pakeitimo; 

8. Dėl Dainavos krašto Vinco Krėvės-Mickevičiaus literatūrinės premijos skyrimo nuostatų pakeitimo; 

9. Dėl perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir bendruomenėje teikiamų paslaugų Alytaus 

regione žemėlapio patvirtinimo; 

10. Kiti klausimai. 

 

 

1. SVARSTYTA. ESO veiklos rezultatų ir artimiausių veiklos planų pristatymas. 

Ovidijus Martinonis, AB „Energijos skirstymo operatorius“ Tinklų vystymo tarnybos vadovas, 

Kolegijos nariams pristatė nuveiktus darbus per 2023 metus ir planuojamus darbus 2024 metais: įgyvendintas 

 
1 Prisijungimo nuoroda.  
2 Posėdžio medžiaga išsiųsta 2024-04-17  el. paštu justina.sukareviciene@alytausregionas.lt. 
3 Vadovaujantis Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos darbo reglamento, patvirtinto Tarybos Steigiamojo susirinkimo 2020 m. 

gruodžio 10 d. sprendimu Nr. 3, 58 punktu, Kolegijos posėdis laikomas teisėtu, kai jame dalyvauja daugiau kaip pusė visų Kolegijos 

narių, tarp kurių turi būti Kolegijos pirmininkas ir (ar) Kolegijos pirmininko pavaduotojas. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_NmI0MmRlYzEtMTY0Ni00NTJlLTgxZmUtZWE2MTIwZDk4ZGY2%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22985e2f3f-3c98-4e4e-b1ab-2b833fbf8627%22%2c%22Oid%22%3a%22d92e2e88-b3f9-42d4-bc5e-54bde1b48057%22%7d
mailto:justina.sukareviciene@alytausregionas.lt
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ir planuojamas tinklo investicijas regione, išmaniosios apskaitos diegimo programą, atsinaujinančių išteklių 

(saulės, vėjo) prijungimo prie ESO tinklų naujienas, EV stotelių prijungimo ir paramos savivaldybėms 

aspektus, objektų prijungimo prie elektros tinklo įmokos apskaičiavimą, pasikeitusius gaminančių vartotojų 

grynojo atsiskaitymo apskaitos principus (pranešimas pridedamas). 

Vyko diskusija.  

 

 

2. SVARSTYTA. Dėl Energetikos bendrijų finansavimo lengvatinių paskolų. 

Neringa Morkvėnienė, UAB „Investicijų ir verslo garantijos" Produktų valdymo departamento 

Tiesioginių skolinių produktų ir dotacijų skyriaus vyresnioji projektų vadovė, pristatė Energetikos bendrijų 

finansavimo lengvatinių paskolų galimybes pagal finansinę priemonę „Paskolos energetikos bendrijoms“ 

(pranešimas pridedamas). 

Vyko diskusija. 

 

 

3. SVARSTYTA. Dėl vieningo elektroninio bilieto ir keleivių informavimo sistemos Alytaus 

regiono savivaldybėse. 

Jurgita Rudienė, Druskininkų savivaldybės administracijos Investicijų ir projektų valdymo skyriaus 

vedėjo pavaduotoja, informavo, kad bendram regioniniam savivaldybių projektui, kurio pareiškėjas – 

Druskininkų savivaldybė, gautas finansavimas, supažindino su  suplanuotomis projekto veiklomis ir 

paraiškoje numatytomis investicijomis bei išlaidomis. 

Vyko diskusija. 

 

 

4. SVARSTYTA. Dėl planuojamų rūšiuojamų atliekų surinkimo skatinimo projekto veiklų iki 

2029 m. 

Aurimas Uldukis, Alytaus regiono atliekų tvarkymo centro (toliau – ARATC) direktorius, pristatė 

patikslintas, su regiono savivaldybėmis suderintas, atliekų srities planuojamas projekto veiklas ir investicijas 

(pranešimas pridedamas). 

Jurgita Butrimaitė, Tarybos administracijos direktorė, informavo, kad 2022 m. gegužės 4 d. Kolegija 

patvirtinto planuojamas į regiono plėtros planą įtraukti 5 veiklas, iš kurių, pagal naują regiono savivaldybių 

poreikį ir galimybes gauti ES lėšų finansavimą, nebelieka šių veiklų: pavojingų atliekų surinkimo automobilio 

įsigijimo, automatinės prieigos sistemos „EKOATRIS“ įdiegimo, atgautų išteklių pažintinio parko įrengimo. 

Vietoj jų yra siūlomos vykdyti šios veiklos: konteinerių aikštelių įrengimas ir (arba) rekonstrukcija ir šių 

atliekų surinkimo priemonių įsigijimas; komunalinių biologinių, tekstilės, pavojingųjų atliekų surinkimo 

priemonių įsigijimas individualioms valdoms; didelių gabaritų atliekų surinkimo aikštelių atnaujinimas 

komunalinių biologinių, tekstilės, pavojingųjų atliekų surinkimo priemonėmis ir atliekų, tinkamų paruošti 

pakartotinai naudoti, surinkimo infrastruktūros sukūrimas/atnaujinimas. Planuojama veikloms vykdyti 

reikalinga ES lėšų suma neviršija 2022 m. gegužės 4 d. protokoliniame sprendime Nr. 1.2 numatytos ES lėšų 

vertės. 

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA: 

1.1. Pritarti šioms ARATC pasiūlytoms veikloms: 

1.1.1. Konteinerių aikštelių įrengimas ir (arba) rekonstrukcija (išplėtimas) komunalinėms biologinėms, 

tekstilės, pavojingosioms atliekoms surinkti ir šių atliekų surinkimo priemonių (įskaitant maisto (virtuvės) 

atliekoms surinkti skirtus konteinerius, virtuvinius kibirėlius, maistinio aliejus talpas, tekstilės, pavojingųjų 

atliekų surinkimo konteinerius) įsigijimas. 

1.1.2. Komunalinių biologinių, tekstilės, pavojingųjų atliekų surinkimo priemonių (įskaitant maisto 

(virtuvės) atliekoms surinkti skirtus konteinerius, virtuvinius kibirėlius, maistinio aliejaus talpas, tekstilės 

atliekų surinkimo konteinerius, pavojingųjų atliekų surinkimo konteinerius ir dėžes-kibirėlius) įsigijimas 

individualioms valdoms. 
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1.1.3. Didelių gabaritų atliekų surinkimo aikštelių įrengimas, atliekoms priimti ir laikinai laikyti skirtų 

įrenginių, įrangos, atliekų surinkimo konteinerių įsigijimas (didelių gabaritų ir kitų atliekų surinkimo aikštelės 

Krosnoje ir Marcinkonyse). 

1.1.4. Didelių gabaritų atliekų surinkimo aikštelių atnaujinimas komunalinių biologinių, tekstilės, 

pavojingųjų atliekų surinkimo priemonėmis. 

1.1.5. Atliekų, tinkamų paruošti pakartotinai naudoti, surinkimo infrastruktūros sukūrimas/atnaujinimas. 

1.1.6. Visuomenės, regiono ir  (ar) savivaldybės gyventojų informavimas skatinant rūšiuojamąjį atliekų 

surinkimą. 

1.2. Pripažinti netekusiu galios Tarybos kolegijos 2022 m. gegužės 4 d. protokolinį sprendimą Nr. 1.1. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0. 

 

 

5. SVARSTYTA. Dėl 2014-2020 m. Alytaus regiono plėtros plano ataskaitos už 2023 m. 

Girmantė Katinaitė-Stočkuvienė, Tarybos administracijos vyriausioji specialistė, pristatė sprendimo 

projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. Informavo, kad gauta Kolegijos partnerių grupės (toliau 

– Partnerių grupė) išvada pritarti ataskaitai. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros 2014–2020 m. plano 

įgyvendinimo ataskaitos už 2023 m. patvirtinimo“. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0. 

 

 

6. SVARSTYTA. Dėl Alytaus regiono 2014–2020 m. plėtros plano pakeitimo. 

G. Katinaitė-Stočkuvienė, pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

Informavo, kad gauta Partnerių grupės išvada pritarti Alytaus regiono 2014–2020 m. plėtros plano pakeitimo 

projektui. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2015 m. spalio 26 d. 

sprendimo Nr. 51/6S-34 „Dėl Alytaus regiono plėtros 2014–2020 m. plano tvirtinimo“ pakeitimo“. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0. 

 

 

7. SVARSTYTA. Dėl partnerių grupės sudėties pakeitimo. 

G. Katinaitė-Stočkuvienė,  pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

Informavo, kad Kolegijos nariams kartu su posėdžio medžiaga pateiktas sprendimo projektas patikslintas 

pagal 2024 m. balandžio 24 d. Nevyriausybinių organizacijų tarybos prie Lietuvos Respublikos Vyriausybės 

pateiktą Tarybai raštą, kuriuo Jolanta Leonavičienė deleguota į Partnerių grupę. Akcentavo, kad Jolanta 

Leonavičienė atitinka Tarybos kolegijos reglamente nustatytus reikalavimus. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti patikslintam sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos 

2021 m. gegužės 4 d. sprendimo Nr. K-15 „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos partnerių grupės 

sudarymo ir personalinės sudėties patvirtinimo“ pakeitimo“ (pridedama). 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0 

 

 

8. SVARSTYTA. Dėl Dainavos krašto Vinco Krėvės-Mickevičiaus literatūrinės premijos skyrimo 

nuostatų pakeitimo. 

G. Katinaitė-Stočkuvienė, pristatė sprendimo projektą ir aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos 2022 m. 

sausio 3 d. sprendimo Nr. K-3 „Dėl Dainavos krašto Vinco Krėvės-Mickevičiaus literatūrinės premijos 

steigimo“ pakeitimo“. 
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Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0 

 

 

9. SVARSTYTA. Dėl perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir bendruomenėje teikiamų 

paslaugų Alytaus regione žemėlapio patvirtinimo. 

Vita Petkevičiūtė-Siliūnienė, Tarybos administracijos ekspertė, pristatė sprendimo projektą ir 

aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. Informavo, kad gauta Partnerių grupės išvada pritarti Perėjimo nuo 

institucinės globos prie šeimoje ir bendruomenėje teikiamų paslaugų Alytaus regione žemėlapio projektui. 

 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui „Dėl perėjimo nuo institucinės globos prie šeimoje ir 

bendruomenėje teikiamų paslaugų Alytaus regione žemėlapio patvirtinimo“. 

Balsavimo rezultatai: už – 10, prieš – 0, nusišalino – 0 

 

 

10. SVARSTYTA. Kiti klausimai. 

J. Butrimaitė priminė, kad š. m. gegužės 8 d. planuojamas Alytaus regiono  funkcinės zonos strategijos 

(toliau – Strategija) pasirašymas, jeigu iki balandžio 30 d. visos savivaldybių tarybos patvirtins Strategiją. 

Trumpai aptarti einamieji renginio organizavimo klausimai. 

J. Butrimaitė pristatė sprendimo „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos narių kvalifikacijos 

kėlimo“ projektą, kuris parengtas, atsižvelgiant į Kolegijos narių poreikius dėl kvalifikacijos kėlimo ir 

įgyvendinant Tarybos 2024-ųjų metų veiklos plano4 veiksmą Nr. 1.7. 

Vyko diskusija. 

 

NUSPRĘSTA: 

10.1. Tarybos administracijai organizuoti 2024-2029 m. Alytaus regiono funkcinės zonos strategijos 

pasirašymo renginį. 

10.2 Pritarti sprendimo „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos kolegijos narių kvalifikacijos kėlimo“ 

projektui pakoregavus jį pagal Kolegijos posėdžio metu pateiktus pasiūlymus (pridedama).  

 

 

 

Posėdžio pirmininkas                           Nerijus Cesiulis 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                              Justina Sukarevičienė 

 
4 Patvirtintas Tarybos kolegijos 2024 m. vasario 23 d. sprendimu Nr. K-9 „Dėl Alytaus regiono plėtros tarybos 2024 m. veiklos 

plano patvirtinimo“. 


